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Chcemy Kielc w ustawie o metropoliach

-Najlepszym rozwiązaniem jest danie wszystkim regionom prawa do wyznaczania obszarów
metropolitarnych, oczywiście w oparciu o kryteria wyznaczone przez Sejm. Obecny projekt
ustawy pokazuje, że 12 województw będzie posiadało takie metropolie, a 4 nie – mówił
marszałek Adam Jarubas, podczas spotkania w Świętokrzyskim Urzędzie Wojewódzki, które
dotyczyło rządowych planów w obszarze polityki metropolitalnej.

-Najlepszym rozwiązaniem jest danie wszystkim regionom prawa do wyznaczania
obszarów metropolitarnych, oczywiście w oparciu o kryteria wyznaczone przez Sejm.
Obecny  projekt  ustawy  pokazuje,  że  12  województw  będzie  posiadało  takie
metropolie,  a  4  nie  –  mówił  marszałek  Adam  Jarubas,  podczas  spotkania  w
Świętokrzyskim  Urzędzie  Wojewódzki,  które  dotyczyło  rządowych  planów  w
obszarze  polityki  metropolitalnej.

W  spotkaniu  uczestniczyli  przedstawiciele  władz  wojewódzkich,  parlamentarzyści,
samorządowcy  i  dziennikarze.  Samorząd  Województwa  reprezentowali  przewodniczący
Sejmiku Tadeusz Kowalczyk,  marszałek Adam Jarubas,  wicemarszałek Zdzisław Wrzałka
oraz Marek Gos i Marcin Perz – członkowie Zarządu Województwa.

Przyczynkiem do spotkania był projekt ustawy rozwoju miast i obszarach metropolitalnych,
przesłany wojewodom do konsultacji i zgłaszania uwag. Wojewoda Bożentyna Pałka-Koruba
zgłosiła  poprawki do projektu,  wskazując na zasadność powołania siedmiu metropolii  o
znaczeniu europejskim i krajowym lub szesnastu metropolii pokrywających się z podziałem
terytorialnym kraju.

W czasie dyskusji uczestnicy spotkania wskazywali na konieczność „dopisania” do wykazu
metropolii  czterech  dodatkowych,  tworzonych  wokół  pozostałych  miast  wojewódzkich,
pominiętych w projekcie ustawy, czyli Kielc, Gorzowa Wielkopolskiego, Olsztyna i Opola.


